
 

Prítomní:  Miroslav Richtárik 
   Peter Pekara 

Vlastislav Laskovský 
Marek Šimáček 
Igor Rozenberg 
 

Ospravedlnený:  Andrej Kalina  
 

Prizvaná:   Petra Dvorožňáková  

Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie výsledkov 1.-11. kola MONACObet ligy 
3. Rôzne (Ihriská + trávy, TL, LcK…..) 
4. Diskusia 
5. Záver 

 
 
K bodu 1: Otvorenie 
 

Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie pre riadenie II.ligy Miroslav Richtárik. Po otvorení 
predseda predložil návrh programu. 

 

Uzn.: Predložený program bol prítomnými členmi jednomyseľne schválený.  
 

 
K bodu 2: Schválenie výsledkov 1. – 11. kola MONACObet ligy 
 

Predseda komisie informoval o štarte hráčov U21 v MONACObet lige, o počte cudzincov, kontrole 
ostaršení, ako aj kontrole štartu hráčov na striedavom štarte (SP čl.93) v odohraných kolách. 
Zhodnotil plnenie podmienok zo strany futbalových klubov v zmysle noriem, predpisov a 
marketingových požiadaviek Slovenského futbalového zväzu a navrhol schváliť výsledky 11.kôl, 
s výnimkou stretnutia Petržalka – Pohronie, ktoré bolo preložené na 16.11. 
 

Uzn.: Komisia  jednomyseľne schválila výsledky odohraných stretnutí 1. – 11. kola MONACObet ligy 
súťažného ročníka 2024/2025, okrem dohrávky 9. kola FC Petržalka – FK POHRONIE Žiar nad Hronom 
Dolná Ždaňa, plánované na 16.11.2024, a berie na vedomie prednesené informácie. 
 
K bodu 3: Rôzne 
 

1. Štart hráčov do U21  
Predseda komisie predložil štatistiku štartu hráčov do U21 aj s prehľadom finančného ohodnotenia, 
ktoré bude zaslané všetkým klubom po odohratí 14. kola MONACObet ligy v súťažnom ročníku 
2024/2025. 
 

 

 

 

Zápisnica 

Zo zasadnutia Komisie pre riadenie II. ligy, konanej dňa 

22.10.2024 v Žiline 

 

 



2. Certifikácia tráv  
Predsedajúci informoval o slabej účasti zástupcov MONACObet ligy na seminári profesionálnych 
trávnikárov (za MONACObet ligu sa zúčastnili dvaja zástupcovia) a apeloval na potrebu absolvovania 
predmetného školenia aj vzhľadom k výsledkom vykonanej kategorizácie prírodných trávnikov na 
certifikovaných štadiónoch MONACObet ligy.  
 

3. Certifikácie štadiónov 
Predsedajúci predložil podklady certifikácie štadiónov MONACObet ligy. Prediskutoval sa súčasný stav 
certifikácie štadiónov v jednotlivých kluboch MONACObet ligy a potrebnej certifikácie do ďalšieho 
obdobia.  
 

4. Termínová listina 
Predsedajúci predložil termínovú listinu jarnej časti s ohľadom na potrebu ukončenie všetkých súťaží 
do konca mája 2025,  vzhľadom k organizácii ME U21. Bude sa hrať bez reprezentačnej prestávky a 
začiatok jarnej časti bude pre MONACObet ligu 1.3.2025. 
 

5. IPRT  (zničené/nové, IPRT na extrasedení) 
Predsedajúci komisie informoval členov KDL o potrebe používania IPRT preukazov pre delegátov zväzu 
a pozorovateľov rozhodcov. 
 

6. Licenčné konanie pre MONACObet ligu 
Predsedajúci informoval členov KDL o harmonograme licenčného konania pre súťažný ročník 
2025/2026. Informoval o smernici LcK, ktorá bola zaslaná klubom prostredníctvom emailu, ale je 
dostupná aj na oficiálnej webovej stránke SFZ.  Zároveň pripomenul členom KDL povinnosť, že všetky 
FK MONACObet ligy sú povinné byť obchodnými spoločnosťami – len a.s. alebo s.r.o. (Licenčná 

smernica, Stanovy SFZ článok 27, Smernica o právno – organizačných zmenách v kluboch). 
 

7. Informácia k školeniu BM a HU 

Predsedajúci informoval členov KDL o pripravovanom metodickom seminári pre bezpečnostných 

manažérov a hlavných usporiadateľov vo Vyhniach, ktorý sa uskutoční 5. - 6.12.2024. Kluby 

MONACObet ligy môžu nahlásiť jedného zástupcu za klub. 

 
8. Disciplinárne zistenia 

Predsedajúci oboznámil členov KDL o prehľade disciplinárnych zistení počas odohratých kôl 

MONACObet ligy a zároveň pochválil kluby za zlepšujúci sa stav zistení oproti minulým súťažným 

ročníkom. V zmysle prehľadu disciplinárnych zistení sa komisia jednomyseľne zhodla na potrebe 

upozornenia pre klub Stará Ľubovňa Redfox Football Club v dôsledku nezabezpečenia teplej vody po 

odohratí súťažných stretnutiach pre hosťujúce mužstvá a rozhodcov.  
 

Uzn.: Komisia berie na vedomie prednesené informácie. 
 
K bodu 4: Diskusia 
 

Člen komisie P. Pekara položil otázku tykajúcu sa potreby velína na certifikovaných štadiónoch 

v MONACObet lige. Predsedajúci informoval členov KDL o diskusii s KŠI SFZ o potrebe velína v zmysle 

smernice UEFA. 

Členovia komisie predniesli návrh na vyhotovenie/poslanie oficiálneho stanoviska pre potencionálne 

možné postupujúce kluby z TIPOS ligy do MONACObet ligy. 

Uzn: Komisia berie na vedomie prednesené informácie. 



 
K bodu 5: Záver 
 

Predseda komisie Miroslav Richtárik poďakoval prítomným členom komisie a ukončil zasadnutie. 

 

Vypracoval:               Verifikoval:  
    Petra Dvorožňáková         Miroslav Richtárik  


